
Referat fra møte i FAU Riska ungdomsskole 

Dato: Mandag 06.05.24 kl. 19.00 

Stad: Riska ungdomsskole 

 

 

Navn Klasse Verv Tilstede 

Mette Gilje 8A  x 

Kjersti Beate Rossland 8B/8D   

Inger Marie Buer 8C  x 

Svanhild Pettersen 8D  x 

Atle Weibell 9A  x 

Eva Marie Aanderaa Vassbø 9B  x 

Elin Johannesen 9C   

Teresa Joanne Cranner 9D  x 

Roar Andersen 10A  x 

Jan Roar Evensen 10B  x 

Alexandra Ramstad 10C  x 

Dag Espen Vig 10D  x 

Øyvind Fjermestad  Rektor X 

 

1. Godkjenning av referat og innkalling 

 

Referat godkjent 

 

2. Rektor informerer 

 

God aktivitet i uteområdet, litt dumt at pengene tok slutt før det ble asfaltert, det jobbes med 

alternative løsninger i mellomtiden. 

 

Det jobbes med å motivere elever til å stille i 17 mai tog, foreldre oppfordres til å oppmuntre 

til deltagelse. 

Neste års 17 mai komite bør tenke på rekruttering til toget. 

 

Det ser ut til at frokostordningen vil endre seg tilbake til sånn det var før, altså at frokost 

tilbys 08:00-08:15, vedtaket gjøres etter det er tatt opp med personalet på skolen.  

 

Det ser ut til at det vil tilbys spansk til neste skoleår. 

 



3. Oppfølging av saken om mobilbruk i skolen 

Forslag til skriv er limt inn nederst i referatet  

 

4. Oppfølging av saken om skoleturer 

Kjersti Beate informerer 

 

Kjersti Beate ikke tilstede på møtet, men har sendt forslag til brev. 

Eva og Kjersti forbereder noe til første FAU møtet til neste års skoleår slik at informasjon 

kan komme raskest mulig ut. 

 

5. 17. mai 

Representantene fra 8. trinn deler kort hvordan vi ligger an, og om noe bør drøftes i FAU. 

 

6. 10. klasseavslutning 

Representantene fra 10. trinn deler kort hvordan vi ligger an, og om noe bør drøftes i FAU. 

 

Avslutningsfest er under planlegging og har kontroll. Det er behov for ca 5000 til 

arrangement, hver klasse får ansvar for å samle inn sin del, enten av klassekasse eller Spleis, 

underskudd dekkes av FAU sine midler. 

 

7. Eventuelt 

 

Overgang til nytt FAU; flere av nåværende FAU ønsker å stille til valg til FAU også til neste 

år. 

 

TILTAK FRA FORRIGE MØTE: 

Tiltak Beskrivelse Ansvarlig 

Evaluering av 17 mai Må på agenda i mai Eva 

Brev til barneskoler ang 

mobilfri skole 

Eva og Espen lager forslag til brev og sender på høring til 

FAU før det sendes ut offisielt. 

Eva 

Brev om klassetur Kjersti Beate lager et forslag til skriv Kjersti 

Vårfestevaluering Neste møte må vårfestkomitee ta en evaluering etter møte Eva 

   

   

 

 

TILTAK FRA DETTE MØTE: 
Tiltak Beskrivelse Ansvarlig 

   

   

   

   

   

   

 

 

 

 

 

 



Utkast til brev til foresatte om mobilfri skole (justeringer kan forekomme etter referat er 

utsendt): 

 

 

Kjære foresatte på 7. 8. og 9. trinn! 

 

Dette skoleåret har skolens ledelse og FAU jobbet grundig med spørsmålet om mobilbruk på 

skolen. Vi tror en mobilfri skolehverdag vil være positivt for elevene med tanke på sosialt 

fellesskap, mindre utenforskap, bedre psykisk helse og et godt læringsmiljø. Det er viktig at en 

skoledag uten mobiler følges godt opp med tilbud om aktiviteter og lek, og at den enkelte elev blir 

ivaretatt. Et stort flertall av skolens lærere ønsker også en mobilfri skoledag. 

 

Samarbeidsutvalget på Riska ungdomsskole vedtok 8. april at skolen skal være mobilfri fra 

skolestart i august 2024. Det betyr i praksis 

- Elevene kan ikke nektes å ta telefonen med seg på skolen, men telefonen skal ikke være i 

bruk verken i timene eller i friminuttene. Elever kan velge å låse telefoner inn i mobilhotell. 

- Dersom elevene bruker telefonen vil lærerne inndra telefonen for resten av dagen, det er lås-

bare mobilhotell på skolen 

- Skolen ønsker å legge godt til rette for aktiviteter og fellesskap i friminuttene, bl.a. er nytt 

uteområde straks klart til bruk 

 

For at dette skal fungere er det viktig at hjem og skole samarbeider godt. FAU vil oppfordre alle 

foresatte til å ta en prat med ungdommene om dette. Vi anbefaler at elevene legger igjen telefonene 

hjemme. 

 


